

Announcement of the change in the Board of Directors meeting to approve the Financial Results for the period ended 30 June 2022

**To: Bahrain Bourse; and
: Dubai Financial Market**

As announced in the market announcement dated 26 July 2022, Ithmaar Holding B.S.C. would like to clarify that its Board of Directors will review and approve the financial results for the period ended 30 June 2022 on Sunday 28 August 2022 at 1:00pm instead of Monday 8 August 2022 as announced earlier.

إعلان عن تغيير في موعد انعقاد إجتماع مجلس الإدارة لاعتماد البيانات المالية للفترة المنتهية في 30 يونيو 2022

السادة / بورصة البحرين، و
/ سوق دبي المالي

توضيحاً لما تم نشره في الإفصاح عن المعلومات الجوهرية بتاريخ 26 يوليو 2022، فإن مجلس إدارة شركة الإثمار القابضة ش.م.ب. سيقوم بمراجعة واعتماد البيانات المالية للفترة المنتهية في 30 يونيو 2022 في يوم الاحد الموافق 28 أغسطس 2022 في تمام الساعة الواحدة ظهراً بدلاً من يوم الاثنين الموافق 8 أغسطس 2022 كما أعلن سابقاً.

Name	Khalid Ahmed Alabbasi	الإسم	خالد أحمد العباسي
Title	Authorized signatory	المسمى الوظيفي	توقيع مخول
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	
			